

卫理公会以萨迦守望者 11-17/05/2023
五月第二个星期的祷告事项

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 为着年长单身者的弟兄姐妹来祷告，因着主的恩典，他们继续追求圣洁生活，爱神爱人，并且在平日的生活中都积极的活出基督徒的生活。
2. 为着父母以真道教养孩子的心志祷告，求主使父母们看重基督教教育，更是以榜样来引导自己的儿女来认识主耶稣。

B. 教会之祷:

1. 为着教会的属灵氛围来祷告，求主使牧者、教会领袖和会友们积极学习真道、活出真道，成为彼此的榜样。健康的教会生活才能孕育出新的全时间服事的传道人，为的是继续牧养主的教会。
2. 为着教会传福音的心志祷告，求主帮助我们不要安逸于现今的环境，而是拥有属灵的视野看到灵魂的需要，更要积极的参与布道队在各地区里传福音、进行门徒栽培。

C. 国家之祷:

1. 新冠肺炎新型变种毒株大角星来势汹汹，近期大马染疫的数目节节攀升。祷告主赐给卫生部有智慧和知识去应对最新的病毒，同时也提升人民的防疫心志，为的是减少传播病毒的可能性。
<https://www.youtube.com/watch?v=PwqRq0K7SCE>
2. 为着少年飙车族的课题祷告，祈求主透过有关单位的执法，并且让这些非法的交通行驶都能被处理，同时求主也透过学校教育、父母管教，使这些少年人能珍惜生命，更是顾及别人的安全。
<https://www.sinchew.com.my/20230508/%e8%a7%86%e9%a2%912%e5%b0%91%e5%b9%b4%e9%aa%91%e5%a3%ab%e5%a4%a7%e9%81%93%e4%b8%8a%e7%96%af%e7%8b%82%e7%82%ab%e6%8a%80-%e8%ad%a6%e6%96%b9%ef%bc%9a%e6%9f%a5%ef%bc%81/>

D. 世界之祷:

1. 今年在美国的波士顿进行了 2023 年撒旦聚会(SatanCon 2023)，该领袖和信徒们在里面狂欢庆祝，同时也在开幕时撕裂圣经，丢在地上，亵渎上帝。为着当地的属灵争战祷告，求主赐给当地众教会在真道上站稳立场，也为这群迷失的撒旦教信徒祈求神的救恩临到他们身上，更是积极传福音，拯救他们离开撒旦的权势，进入奇妙光明者的美德。
<https://cn.cdn-news.org/News.aspx?EntityID=News&PK=000000002d4211c79acc2ba6b1a23740b21298891e5f9f2a>
2. 美国频频发生枪案，造成许多平民的伤亡。为着掌权者积极看待这些案件，同时寻找出方案去减缓和处理这个暴力问题。
<https://www.youtube.com/watch?v=Og7jVfgiwJY>

The Methodist Issachar Watcher 11-17/05/2023

Prayer items 2nd week of May

A. Family/Personal:

1. Pray for older singles that, by God's grace, they will continue to pursue a holy life, love God and neighbors, and actively live out their Christian faith in their daily lives.
2. Pray for parents who raise their children to walk in the truth: that the Lord will help them to value Christian education and to guide their children to know Jesus as their Lord and Savior by setting an example for them.

B. Church:

1. Pray for the spiritual life of the church: that pastors, church leaders, and members will actively learn and live out the truth, and be an example to others. Pray that through a healthy church life, the church can produce new full-time pastors to shepherd the church in the future.
2. Pray for the church's evangelism efforts: that we will not be complacent but have the vision to see the needs of each soul and actively participate in preaching the gospel and disciple-making through the evangelistic team.

C. Nation:

1. The new variant of the COVID-19 virus, Delta variant, is spreading rapidly, and the number of infection cases in Malaysia is on the rise. Pray that the Lord will grant wisdom and knowledge to the Ministry of Health to deal with the new variant, and to raise awareness among the people and prevent the spread of the virus.
<https://www.youtube.com/watch?v=PwqRq0K7SCE>
2. Pray for the issue of street racing among the youth: pray that the law is enforced through the relevant authorities and handle these illegal racing activities. Also, pray that through school education and parental discipline, the young people can learn to cherish life and prioritize the safety of others.
<https://www.sinchew.com.my/20230508/%e8%a7%86%e9%a2%912%e5%b0%91%e5%b9%b4%e9%aa%91%e5%a3%ab%e5%a4%a7%e9%81%93%e4%b8%8a%e7%96%af%e7%8b%82%e7%82%ab%e6%8a%80-%e8%ad%a6%e6%96%b9%ef%bc%9a%e6%9f%a5%ef%bc%81/>

D. World:

1. SatanCon 2023 was held in Boston, USA, where the leaders and followers of Satanism celebrated and desecrated the Bible by tearing it and throwing it on the ground during the opening ceremony. Pray for the spiritual warfare that is happening in that area; Pray that God will help the local churches: to stand firm in the truth, to pray for the salvation of these Satanist followers, and to actively preach the gospel to them. May God save them from the power of Satan and bring them into His wondrous light.
<https://cn.cdn-news.org/News.aspx?EntityID=News&PK=000000002d4211c79acc2ba6b1a23740b21298891e5f9f2a>
2. The frequent occurrence of gun violence in the United States has caused many civilian casualties. Pray that those in authority will take a more active approach in addressing these cases and in finding solutions to mitigate and manage this problem.
<https://www.youtube.com/watch?v=Og7jVfgiwJY>

Isakhar Pengawal Methodist 11-17/05/2023

Doa minggu kedua Mei

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Kita berdoa untuk saudara-saudari yang masih bujang, kita berdoa agar dengan anugerah Tuhan mereka terus mengejar hidup suci, mencintai Allah dan sesama, dan aktif hidup sebagai orang Kristian dalam kehidupan seharian.
2. Kita berdoa untuk ibu bapa agar mereka didorong oleh kehendak Tuhan untuk mendidik anak-anak mereka dengan kebenaran Firman Tuhan, dan menjadi teladan bagi anak-anak mereka untuk mengenal Tuhan Yesus.

B. Doa untuk Gereja:

1. Kita berdoa untuk atmosfera rohani di gereja, agar pemimpin gereja dan anggota gereja belajar dan hidup berdasarkan Firman Tuhan, serta menjadi teladan di antara satu sama lain. Hidup gereja yang sehat hanya dapat melahirkan pelayan sepenuh masa yang baru, untuk terus menggembalakan gereja Tuhan.
2. Kita berdoa untuk semangat penginjilan gereja, agar kita tidak terpaku dengan lingkungan sekitar, tetapi memiliki pandangan rohani untuk melihat keperluan jiwa, dan lebih aktif terlibat dalam pelayanan penginjilan dan penjangkauan murid-murid di berbagai-bagai daerah.

C. Doa untuk Negara:

1. Varian baru corona virus yang menakutkan, Omicron, sedang menular, dan jumlah orang yang terinfeksi di Malaysia terus meningkat. Kita berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan dan pengetahuan kepada Kementerian Kesihatan untuk menghadapi virus ini, serta menguatkan semangat masyarakat dalam menjaga kesehatan, untuk mengurangi penyebaran virus.
<https://www.youtube.com/watch?v=PwqRq0K7SCE>
2. Kita berdoa untuk masalah remaja yang melibatkan diri dalam gejala mat-rempit, memohon Tuhan agar pihak berkuasa yang berwenang bertindak tegas terhadap tingkah laku yang tidak bermoral ini, dan melalui pendidikan sekolah dan disiplin ibu bapa, agar remaja dapat menghargai hidup dan keselamatan orang lain.
<https://www.sinchew.com.my/20230508/%e8%a7%86%e9%a2%912%e5%b0%91%e5%b9%b4%e9%aa%91%e5%a3%ab%e5%a4%a7%e9%81%93%e4%b8%8a%e7%96%af%e7%8b%82%e7%82%ab%e6%8a%80-%e8%ad%a6%e6%96%b9%ef%bc%9a%e6%9f%a5%ef%bc%81/>

D. Doa untuk Dunia:

1. Pada tahun ini, konvensi SatanCon 2023 diadakan di Boston, Amerika Syarikat. Pemimpin dan para pengikutnya merayakannya dengan menggoyakkan Alkitab dan menghina Allah. Kita berdoa untuk perperangan rohani di wilayah ini, memohon agar gereja-gereja setempat berdiri teguh dalam kebenaran Firman Tuhan, dan agar Tuhan menyelamatkan pengikut agama Syaitan ini dari terus dipengaruhi dari mengikuti ajaran sesat, serta Injil diberitakan pada mereka untuk menyelamatkan mereka dari ditakluki kuasa Syaitan supaya hidup diterangi oleh terang Tuhan.
<https://cn.cdn-news.org/News.aspx?EntityID=News&PK=000000002d4211c79acc2ba6b1a23740b21298891e5f9f2a>
2. Kita berdoa untuk para pemimpin di Amerika Syarikat agar memandang serius kes penembakan yang sering terjadi dan mencari penyelesaian untuk mengurangkan dan menangani masalah kekerasan ini.
<https://www.youtube.com/watch?v=Og7jVfgiwJY>